
 

 

Skolebestyrelsesmøde 

 Referat: Tirsdag den 1. november 2022  

Klokken 17-19  
Afbud: Rasmine 

Mødeleder:  

 

1. Godkendelse af referat 

godkendt 

2. Godkendelse af dagsorden 

godkendt 

3. Foreløbig plan for byggeri. Arkitekt Charlotte Folke fremlægger. Charlotte deltager kun i 
denne del af mødet 

4. Drøftelse af planerne for byggeriet. Er der noget, der kalder på handling fra bestyrelsens 
side? 

Cykelparkeringen – dens placering, hvordan kommer man hen til den / adgangsveje og 
overvågning.  

Den økonomiske ramme kan udfordres men det bliver nok op ad bakke – prisstigninger 
mm udhuler projektets muligheder. 

Toiletter kommer ikke med i pavillon-projektet og skal derfor inkluderes i velfærdens 
fundament.  

Velfærdens fundament indeholder tre dele:  

– En pulje renovering ligger i bygningsafdelingen.  

- En pulje ligger som modernisering. Dem har skolen råderet over ift hvad vi peger på. Fx 
toiletter og en bålhytte.  

- En pulje som ligger i partnerskabet. Partnerskabet består af: Dalumcentret, Dalum If, 
tennisklubben, Søren Thorsager, Rasmine Robl og Annette 



 

 

- Stor opmærksomhed på hvornår ”dørene lukker” ift hvornår begynder ting at blive 
besluttet / låst fast.  

- Der er nogle bekymringer omkring byggeriet og Velfærdens Fundament – det er vigtigt 
allerede nu at hejse flaget for de bekymringer der er ift de økonomiske rammer og tildels 
de beregningsmodeller der bruges ift arealer, og hvad der reelt er inkluderet i projektet. 
Hvor meget ligger tilbage uløst, når projektet bliver ”lukket” – fx cykleparkering, inventar, 
springgrav og løbebane til atletik… 

-  

 

5. Meddelelser 
• Elevråd – basketbanen har omsider fået byggetilladelse! 

• Skolen herunder:  

▪ Indskrivning : 1 

▪ Udmeldte: 1 elev udskrevet til efterskole 

▪ Forårs-SFO  - 62 indskrevne pt  

▪ Personaleomsætning 

• SFO – 278 tilmeldte 

• miniKLUB – 69 tilmeldte 

• Formanden 

6. Hvad skal der informeres om? 

7. Punkter til næste møde 

8. Evt. 

Pop – up -boden. Det har været en stor succes for 8. klasse. 7. klasse vil også gerne. 
Bestyrelsen skal være opmærksom på om der fremadrettet skal være et princip eller lign ift 
hvad vi mener om det.  
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